
Uddannelsesudvalget

Til: Videnskabsministeren

Dato: 19. august 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 463
Kan ministeren bekræfte, at der i konvertering af karakterer fra IB-skala til
dansk karaktergennemsnit ikke tages hensyn til, at der uddeles langt flere top-
karakterer på den danske skala? Og mener ministeren ikke, at IB-studenter
burde have samme adgangsvilkår som STX-studenter?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand
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